

Volleyball New-Nouveau Brunswick
900 Hanwell Rd, Suite 31, Fredericton, NB E3B6A2
Tel (506-451-1346)
Volleyballnb.org



Volleyball NB, Summer Students 2025 - Sports Coordinator

Start Date: May 5, 2025

Length: 16 weeks

Location: Fredericton, hybrid working model

Position Summary

The Sports Coordinators will assist Volleyball New Brunswick in the delivery of summer programming of indoor and beach volleyball. They will support the logistics, planning, communication, and execution around our Indoor Provincial teams, High-Performance Beach program, pop-up clinics, men's and women's Canada Games teams, preparing for the club volleyball season in the fall, and the Eastern Elite Tournament.

Qualifications

- Strong organizational and communication skills
- Responsible
- Has reliable transport
- Capable of being a team player while also being able to champion individual projects as required.
- Some travel required
- French is considered an asset

How to apply

Please email your resume and cover letter to executivedirector@volleyballnb.org. The deadline to apply is February 16, 2025, or until the position is filled.

Volleyball NB, Étudiants d'été 2025 - Coordinateur sportif

Date de début : Le 5 mai 2025

Durée : 16 semaines

Lieu de travail : Fredericton, modèle de travail hybride

Résumé du poste

Les coordonnateurs des sports aideront Volleyball Nouveau-Brunswick à offrir une programmation estivale de volley-ball intérieur et de volley-ball de plage. Ils appuieront la logistique, la planification, la communication et l'exécution en ce qui concerne les équipes provinciales intérieures, le programme de plage haute performance, les cliniques éclairs, les

Volleyball New-Nouveau Brunswick
900 Hanwell Rd, Suite 31, Fredericton, NB E3B6A2
Tel (506-451-1346)
Volleyballnb.org



équipes masculines et féminines des Jeux du Canada,
la préparation de la saison de volleyball club à l'automne et le Tournoi de l'élite de l'Est.

Qualifications

- Solides compétences en matière d'organisation et de communication
- Être responsable
- Posséder un moyen de transport fiable
- Être capable de travailler en équipe tout en étant capable de défendre des projets individuels, le cas échéant.
- Certains déplacements sont nécessaires.
- Le français est considéré comme un atout.

Comment postuler

Veillez envoyer votre CV et votre lettre de motivation à executivedirector@volleyballnb.org. La date limite de candidature est le 16 février 2025 ou la date à laquelle le poste est rempli.